



KENYATAAN TENDER

Kontraktor yang mempunyai pengalaman dalam pembinaan bangunan/ kerja-kerja pengubahsuaian dan memenuhi syarat berikut adalah dipelawa untuk menyertai tender;-

1) Berdaftar dengan **Construction Industry Development Board Malaysia (CIDB) Gred G7** pengkhususan dalam;

1. B04 (Building) & B28 (Renovation);
2. M01 (Aircond) & M02 (Fire Fighting);
3. E04 (Low Voltage) & E11 (General Electrical).

TAJUK & RUJUKAN	HARGA DOKUMEN TENDER	TARIKH PENJUALAN DOKUMEN TENDER	TAKLIMAT TENDER & LAWATAN TAPAK (WAJIB HADIR MINIMA SATU SESI)	TARIKH & MASA TUTUP	PENYERAHAN TENDER
<p>TAJUK:</p> <p>TENDER FOR PROPOSED REFURBISHMENT OF EXISTING STUDENT ACCOMMODATION BUILDINGS IN MULTIMEDIA UNIVERSITY CYBERJAYA FOR UNIVERSITI TELEKOM SDN BHD</p> <p>RUJUKAN :</p> <p>NNS/2019/T/12/MMU REFURBISHMENT</p> <p>RFx No. : 6100000231</p>	<p>RM 5,000.00</p> <p>(Bayaran tidak akan dikembalikan)</p>	<p style="text-align: center;">16 Disember 2019 (Isnin)</p> <p style="text-align: center;">hingga</p> <p style="text-align: center;">8 Januari 2020 (Rabu)</p> <p>Dokumen Meja Tender boleh di rujuk di alamat sebagaimana di bawah bermula dari 16 December 2019:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Group Procurement Tingkat 4 (Utara) Menara TM Kuala Lumpur 2. Procurement Unit Ground Floor STC Building Multimedia University Cyberjaya Campus Cyberjaya, Selangor 	<p>1. Taklimat Tender & Lawatan Tapak</p> <p>Tarikh: 19 Disember 2019 (Khamis) Masa: 10:00 pagi Tempat: CCU Seminar Room Ground Floor Chancellery Building Multimedia University 63100 Cyberjaya</p> <p>2. Taklimat Tender & Lawatan Tapak</p> <p>Tarikh: 23 Disember 2019 (Isnin) Masa: 10:00 pagi Tempat: CCU Seminar Room Ground Floor Chancellery Building Multimedia University 63100 Cyberjaya</p> <p>Adalah digalakkan wakil teknikal dan komersil daripada pihak petender untuk hadir ke sesi taklimat.</p>	<p>13 Januari 2020 (Isnin)</p> <p style="text-align: center;">9.00 pagi</p> <p style="text-align: center;">hingga</p> <p style="text-align: center;">12.00 tengah hari</p>	<p>Dokumen Tender yang lengkap hendaklah dilakri dan dihantar dengan serahan tangan ke</p> <p>Bilik Mesyuarat Asafa Telekom Malaysia Berhad Tingkat 4, Aras Utara Menara TM, Jalan Pantai Baharu 50672 Kuala Lumpur</p> <p>di antara 9.00 pagi hingga 12.00 tengah hari pada Tarikh Tutup yang tersebut di atas. Dokumen Tender yang dihantar selepas dari tarikh dan waktu yang dinyatakan tidak akan dilayan. Petender hendaklah menanggung sendiri segala perbelanjaan yang berkaitan dengan urusan Tender ini.</p>

Hanya satu (1) tawaran Tender adalah dibenarkan daripada mana-mana syarikat yang ada kaitan dengan Petender sepertimana yang termaktub dalam definisi di Akta Syarikat 2016 dan/atau *enterprise* sepertimana yang termaktub dalam definisi Akta Persaingan 2010. Jika (i) Petender adalah sebahagian daripada syarikat-syarikat yang berkaitan dan syarikat-syarikat berkaitan tersebut adalah sepertimana yang termaktub dalam definisi di Akta Syarikat 2016; dan/atau (ii) Petender dan syarikat-syarikat berkaitan termaktub di dalam definisi "*Enterprise*" di dalam Akta Persaingan 2010, Petender tidak boleh menyertai dan mengemukakan tawaran Tender yang sama bagi tujuan Tender yang dinyatakan di atas. Sebarang pelanggaran syarat ini boleh mengakibatkan tawaran Tender ditolak atau dibatalkan.

(*) PEMBELIAN DOKUMEN TENDER

Pembekal Berdaftar TM	Pembekal tidak berdaftar
<ol style="list-style-type: none"> Semua Pembekal Berdaftar TM adalah diwajibkan untuk membeli Dokumen Tender melalui TM SUS Portal. Petender dikehendaki menghantar dokumen-dokumen berikut melalui e-mel kepada nonnetwork@tm.com.my: <ol style="list-style-type: none"> Resit pembayaran/Invois Cukai; *Borang maklumat syarikat; dan *<i>Non-Solicitation Undertaking Letter</i>. *boleh didapati daripada <i>Tender Summary</i> Menerima pautan untuk memuat turun Dokumen Tender melalui e-mel dalam masa 24 jam. 	<ol style="list-style-type: none"> Bagi pembekal yang tidak berdaftar, anda masih boleh membeli Dokumen Tender di Kaunter Pendaftaran dalam bentuk Banker's Cheque/Draf Bank kepada Telekom Malaysia Berhad (128740-P) <p style="text-align: center;">Kaunter Pendaftaran Telekom Malaysia Berhad Tingkat 4, Aras Utara, Menara TM Jalan Pantai Baharu 50672 Kuala Lumpur</p> Walau bagaimanapun anda digalakkan untuk mendaftar sebagai Pembekal Berdaftar TM melalui laman web berikut: <p style="text-align: center;">https://www.tm.com.my/DoingBusinessWithTM/Pages/Registration-of-Supplier-(ROS).aspx</p>

LANGKAH-LANGKAH UNTUK PEMBELIAN DOKUMEN TENDER:

